
 
 

 
 

Αθήνα, 13 Σεπτεμβρίου 2024 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας 

Θέμα: «Επέκταση και Δημιουργία Θέσεων Βρεφικών Σταθμών» 

               

Την 12η Σεπτεμβρίου 2024, η Υπουργός κ. Μαρία Ζαχαράκη, παρουσίασε το 

σχέδιο της κυβέρνησης για τους τρίτεκνους και πολύτεκνους συμπατριώτες μας 

και αναφέρθηκε στις νέες παροχές που αυτοί θα απολαμβάνουν. 

Ειδικά εις ότι αφορά την Δημιουργία και Επέκταση Bρεφικών Σταθμών στα 

μέτρα αυτά συγκαταλέγονται: 

 Θέσπιση πλήρους φοροαπαλλαγής για τις επιχειρήσεις που παρέχουν 

voucher για βρεφονηπιακούς σταθμούς και αύξηση των χρηματοδοτήσεων 

για νέα voucher. 

 Πρόγραμμα χρηματοδότησης για την ίδρυση ή επέκταση δημοτικών και 

ιδιωτικών βρεφονηπιακών σταθμών με στόχο την αύξηση των θέσεων, με 

προϋπολογισμό 70 εκατ. ευρώ και το πρόγραμμα αυτό θα τρέξει τέλος 

Οκτωβρίου. 

 Voucher σε όλα τα βρέφη και νήπια με πλήρη φάκελο και 20.000 νέες 

θέσεις σε δημοτικούς και ιδιωτικούς παιδικούς σταθμούς. 

Σε αυτό που δεν αναφέρθηκε ωστόσο, είναι πως θα ανταποκριθούν στην αύξηση 

των παιδιών -ειδικά- οι Δημοτικοί παιδικοί σταθμοί που βρίσκονται στο χείλος 

της υπο-στελέχωσης σε όλη την Ελλάδα. 

 

Ερωτάται η αρμόδια Υπουργός: 

1. Αναμένονται προσλήψεις μόνιμου προσωπικού ειδικοτήτων ΤΕ 

Βρεφονηπιοκόμων και ΔΕ Βοηθών Βρεφονηπιοκόμων για να καλύψουν τις 

αυξημένες ανάγκες και αν ναι, μέχρι πότε; 

2. Θεωρεί το Υπουργείο, ότι με συμβάσεις Σ.Ο.Χ 8μηνης διάρκειας που 

επαναλαμβάνονται κάθε χρόνο λύνεται το πρόβλημα ή απλά παρατείνεται;  
 

 
 

 Ο ερωτών Βουλευτής 
 

 
 

Γεώργιος Μανούσος 

Β2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 
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